



3

Referat fra styremøte i Løypeforeningen 2.06. 2020

Forfall: Trond Storusten

1. Godkjenning av møteinnkalling og saksliste.

Godkjent

2. Valg av referent.

Anne ble valg til referent.

3. Godkjenning og gjennomgang av referat fra forrige møte.

Det var ingen kommentarer til referatet.

4. Referatsaker.

- **Tilbakemelding fra brukere.**

Tilbakemeldingene er gjennomgått og diskutert.

- **Orientering fra løypekjører.**

Dette har vært en annerledes sesong med mye vind, vær, snø og Corona.

Snøforholdene har vært veldig gode.

Sesongen på Flye avsluttes 3.mai.

Burde det jobbes med trafiksikkerheten på Valdresflye pga mye trafikk på våren?

- **Arbeidsmøte med BU (Nicolay og Bjarne)**

Løypeforeningen har blitt spurt om de også kan ta ansvaret for sommerstiene.

Dette har vi sagt ja til. Da kan det søkes om støtte fra kommune og stiftelser.

Området fra Lodge900 mot Skjenhaugen bør prioriteres.

Sykkelløyper jobbes det videre med – er i kontakt med grunneiere.

Kloppelegging starter 8.juni.

- **Handlingsplan investeringer.**

Løypeforeningen har mottatt kr 200.000,- mindre i støtte enn budsjettet.

Det søkes med handlingsplan både til investeringer og drift.

Det søkes også om midler fra Sparebankstiftelser.

- **Reguleringsplan – skibro – Beitestølsvegen.**
Dette arbeidet har ikke kommet videre.
Løypeforeningen søker kommunene om godkjenning for traseen for kommende sesong.
Jan Erik holder oss informert.

5. Økonomisk status.

- Utestående hos næring purres.
- Vi har mottatt ca 200' mindre fra kommunen enn budsjettet.
- Hyttesameier omtrent på budsjett og privatpersoner flotte kr 100' over budsjett!!
- Kostnadmessig ligger vi på budsjett.
- Det står pr i dag ikke nok penger på konto til å betale løypekjører 1/7.
- Pål A og Anne tar en gjennom gang av næring.

6. Løypeavtale med Raudfjorden Grunneierlag.

Denne er ikke ferdig forhandlet enda.

7. Handlingsplan – investeringer 2021-2024.

Denne ble gjennomgått og det ble foretatt noen endringer.
Gjennomgås på nytt på neste styremøte.

8. Eventuelt.

- **Sommerstier**
Stikart/tavler settes ut.
Nye stiskilt bestilles og settes ut.
- **Årsmøte**
Årsmøte settes til 31.august kl 9.30 på Bergo.

Anne

/ref/